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Gesprek Inspecteur [EY
- Situatie besmettingen in CMC besproken. [REpenadrukt dat de testcapaciteit omhoog moet.

- ZJCN uit zorgen over vertraging werving personeel BCO en testcapactert BE melt dat dit waarschijnlijk volgende week op orde is.

- Algehele situatie op Curacao besproken en stil gestaan bij probleem naleving regels door bevolking. Men is gedragsmoe volgens Keli.
- eeft zorgen over het aantal patienten op de IC. Vijfis al wel spannend voor Curacao. Je moet ervan uit gaan dat er meer komen.

eeft aan dat bij toename van aantal Covid patienten in CMC het SEHOS ingezet zal worden. Als hij dat niet doet dan zal hij een

aanwezig seven, Bffpenacru dat dit moet om de reguliere zorg toegankelijk te houden. SEHOS covid afdeling moet onder

verantwoordelijkheid van van CMC gaan functioneren. ZJCN vraagt of er al een personeel plan ligt voor SEHOS. Dat is niet het geval.
- meldt dat er geruchten op het eiland gaan dat CMC onvoldoende mensen opneemt.
- N heeft toelichting gegeven op de stand van de voorbereiding vaccinatieprogramma en de verantwoordelijkheden van de landen.

- Keli benadrukt het belang van de kliniek voor ongedocumenteerden Salu pa Tur. Het vertrouwen in het werk van de kliniek is groot.

Gesprek

raagt zich af of het huidige testbeleid wel voortgezet moet worden. Moet de aanpak niet veranderen. Meer nadruk op bescherming
ouderen en minder op samenleving geheel. Het leven moet door gaan.
- Vertraging werving personeel besproken en de oorzaak. Zaken lopen moeizaam. Als hij het zelf niet doet dan gebeurt er niets aldusiEEL
- Na bezoek aan Defensie is er nogmaals contact geweest en is afgesproken dat VWS via een uitzendbureau 4 vpk leveren om het

defenisie personeel in de teststraat te vervangen per 9 december. NL Personeel komt aan op 7 december.

- Er worden plannen gemaakt om ook de commerciele labs in te zetten om de testcapaciteit uit te breiden
- Niet gelukt om het vaccinatieprogramma door te spreken omdat de verantwoordelijke collega’s die zich bezighouden met vaccinatie niet

Zig waren.

Tinea dat de sneltesten gevalideerd worden voor screening (via Lab de Med)

Gesprek met Minister

- Minister geeft aan Nederland erkentelijk te zijn voor de steun en samenwerking

CEgeeft aan dat er nu ook een adviescommissie is naast de operationeel leiderEEE EEvoorzitter van

deze adviescommissie bestaande uit een microbioloog, 2 epidemiologen een specialist en een intensivist
- Na melding van onze bevindingen bij de inspectie over mogelijke aanwijzing richting CMC ivm gebruik SEHOS meldt de Minister dat

SEHOS nog steeds een optie is. Een gedeelte van de Covid zorg zou dan in het SEHOS plaats vinden met een mix van lokaal en AMI

personeel.
- meldt dat dit een verdubbeling van het AMI personeel zou in houden.
- ZJCN heeft hier in het overleg vraagtekens bij gezet. Gemeld dat ook in Nederland Ook gevraagd waarom je zoveel geld uitgeeft aan

SEHOS terwijl je net een nieuw ziekenhuis hebt neergezet waarvan helder is dat er ook financiele problemen zijn.

Gesprek met | IEE = Defensie

- Gemeld wordt dat de bijstand van 2 testers voor 3 maanden per 9 december afloopt. Evaluatie door Defensie is niet positief. Er wordt

teveel geleund op Defensie. Er ligt een verzoek om verlenging. Defensie is niet van plan dit te verlengen.
- Afgesproken is dat VWS via Nederlandse uitzendbureaus vervanging van testpersoneel (voor eerste teststraat) zal regelen met

vaardigheden om anderen op te leiden.

- Defensie maakt zich zorgen over CMC en meldt dat er extra personeel moet komen.
- Defensie schat aantal ongedocumenteerden op 30.000-40.000.

- Besproken is of Defensie een rol kan spelen op Curacao bij het beveiligen van de vaccins bij aankomt.

Gesprek met

SS- Besmettingen binnen het ziekenhuis besproken. Oorzaak: personeel heeft in de pauze samen gezeten en een verwarde patienten is

door het ziekenhuis gaan lopen. CMC geeft aan dat ze denken dat het ergste achter de rug is.

- Huisartsen anticiperen onvoldoende, hierdoor te veel druk op het CMC.
- ZJCN brengt plan SEHOS ter sprake [JERE Rb eet de uitvoering van d e centen aan komt, en personeel en materialen.

Infrastructuur staat, maar er moet budget en mensen komen.BER elden dat er officieel geen communicatie is van het

Ministerie met CMC over SEHOS. CMC ziet veel meer heil in samenwerking met Advent voor opvang Covidpatienten.

cesoreINNES- Op het moment van bezoek Is ongeveer 4 van de 5 ongedocumenteerden die een test doen positief. Eerder was dat 1 op de 8.

- Er is een extra medewerker aangesteld voor BCO en testen via Stichting viuchteling aangenomen.
a

128 signaleert problemen met distributie van PBM via GGD. Bijvoorbeeld kraamzorg meldt dat ze af een toe een doosje maskers krijgt.
- signaleert problemen met ambulances op Curacao (6 aanwezig, 4 in reparatie, 1 voor Covid)
- Betrokkenheid van [JJSEZ3loii vaccinatie van ongedocumenteerden wordt besproken.
- In het verlengde van eerder besproken vraag om steun bij HIV problematiek vraagtEIEPm bijstand van een HIV verpleegkundigen
omdat het aantal patienten in de kliniek toeneemt. Zij zal dit insteken bij het ministerie. Dit kan gecombineerd worden met het werk van

een verpleegkundige die eventueel de Covid vaccinaties aan de ongedocumenteerden gaat geven.

Gesprek met SVB

- SVB heeft aan positief in de ziekenhuissamenwerking te staan. Advies is insteken op functieverdeling. Dat wil men graaq stimuleren.
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- SVB ziet ook mogelijkheden in het gezamenlijk inkopen van zorg in het buitenland. VVoorbeelden: neurochirurgie en airambulances. Ook

kijken naar rol tussenpersonen.
- Steun voor het initiatief over de verzekeraars vaker bijeen te laten komen, zoals ZJCN/ZVK een maand geleden heeft gedaan.

Verstuurd vanaf mijn iPad


